

# *Ireland*



# **Republic of Ireland**

**Location: Western Europe**

**Area : 84,421 km<sup>2</sup>**

**Highest point: Carrauntoohil**

**Population: 4 635 400 people.**

**Capital: Dublin**

**Major cities: Dublin, Cork**

**Languages: English, Irish**

- Ireland is an island in the North Atlantic. It is separated from Great Britain to its east by the North Channel, the Irish Sea, and St George's Channel. Ireland is the second-largest island of the British Isles, the third-largest in Europe, and the twentieth-largest on Earth.

- Ирландия-это остров в Северной Атлантике. Он отделен от Великобритании до ее Востоке Северного канала, на ирландское море и Георгиевский канал. Ирландия-второй по величине остров Британских островов, третий по величине в Европе, и двадцатый по величине на Земле.

- Politically, Ireland is divided between the Republic of Ireland, which covers five-sixths of the island, and Northern Ireland, which is part of the United Kingdom, in the northeast of the island. In 2011 the population of Ireland was about 6.4 million, ranking it the second-most populous island in Europe after Great Britain. Just under 4.6 million live in the Republic of Ireland and just over 1.8 million live in Northern Ireland.

- Политически, Ирландия разделена между Республикой Ирландия, которая покрывает пять шестых острова, и Северная Ирландия, которая является частью Соединенного Королевства, в северо-восточной части острова. В 2011 году население Ирландии составляло около 6,4 млн, поставив его вторым самым густонаселенным островом в Европе после Великобритании. Просто под 4,6 миллиона живут в Республике Ирландия и чуть более 1,8 млн. живут в Северной Ирландии.

# Location on the map







- The island's geography comprises relatively low-lying mountains surrounding a central plain, with several navigable rivers extending inland. The island has lush vegetation, a product of its mild but changeable climate which avoids extremes in temperature. Thick woodlands covered the island until the Middle Ages. As of 2013, the amount of land that is wooded in Ireland is about 11% of the total, compared with a European average of 35%. There are 26 extant mammal species native to Ireland. The Irish climate is very moderated and classified as oceanic. As a result, winters are milder than expected for such a northerly area. However, summers are cooler than those in Continental Europe. Rainfall and cloud cover are abundant.

- География острова включает в себя сравнительно низменные горы, окружающие центральную равнину, с несколько судоходных рек, отходящие в глубь страны. На острове буйная растительность, продукт мягкий, но переменчивый климат, который позволяет избежать крайностей в температуре. Густые леса покрывали остров до Средневековья. По состоянию на 2013 год, объем земель, лесистой в Ирландии составляет около 11% от общего объема, по сравнению с европейской средним 35%. Есть 26 дошедших до нас видов млекопитающих родом из Ирландии. Ирландский климат очень умерен и классифицируется как океанический. Как следствие, зимы здесь мягче, чем ожидалось для такого Северного района. Тем не менее, лето здесь прохладнее, чем в тех странах Континентальной Европы. Осадки и облачность обильны.









- Irish culture has had a significant influence on other cultures, especially in the fields of literature. Alongside mainstream Western culture, a strong indigenous culture exists, as expressed through Gaelic games, Irish music, and the Irish language. The culture of the island has also many features shared with Great Britain, including the English language, and sports such as association football, rugby, horse racing, and golf.

- Ирландская культура оказала значительное влияние на другие культуры, особенно в области литературы. Наряду с общей системой западной культуры, есть сильная культура коренных народов не существует, как выразил через Гаэльских игр, Ирландской музыки и ирландского языка. Культура острова имеет также многие черты общие с Великобританией, включая английский язык, и видов спорта, таких как футбол, регби, скачки, и гольф.







# The Cliffs of Moher





● So many superlatives have been used to describe these magnificent cliffs it's hard to find the right words.

Vertigo-inducing and awe-inspiring spring to mind and they are indeed both of these things as well as being utterly wild and ruggedly beautiful. For those who've read up on the Emerald Isle prior to visiting, the cliffs will be familiar, starring as they do in countless postcards and guidebooks. Yet no image can ever do them justice. This is Ireland's most visited natural attraction and with good reason. About one and a half hours by car from Galway, in neighbouring County Clare, the cliffs are visited by close to a million people from across the globe each year. They stretch for eight kilometers along the Atlantic and rise some 214 meters at their highest point. Take a walk along the trail to experience the raw power of nature at its most majestic.

● Так много прилагательных в превосходной степени используются для описания этих величественных скал трудно найти правильные слова. Головокружение, вызывая и трепет приходят на ум и они действительно обе эти вещи, будучи совершенно диком и красивом. Для тех, кто читал на Изумрудный Остров до посещения, скалы будут знакомы, В ролях, как они делают в бесчисленных открытках и путеводителях. Пока нет изображения могут когда-либо сделать их справедливости. Это Ирландия наиболее посещаемой природной достопримечательностью и не без оснований. Около полутора часов на автомобиле от города Голуэй, в соседнем графстве Клэр, утесы посещают около миллиона человек со всего мира каждый год. Они тянутся на восемь километров вдоль побережья Атлантического и рост около 214 метров в своей высшей точке. Прогуляться по тропе, чтобы испытать грубую силу природы в ее величественных.

# The Aran Islands





- The Aran Islands Originally brought to world attention in 1934 by the fictionalised documentary Man of Aran, these islands have been entrancing visitors ever since. This is a taste of Ireland as it once was. Gaelic is the first language, there are a mere 12,000 inhabitants, and once ashore, you'll feel as if you're in a time warp. There are three islands, the largest being Inishmore, then Inishmaan, and the smallest is Inisheer. Wild, windswept, rugged, and utterly unique, the islands offer a visitor experience quite like no other. Once experienced, the great stone fort of Dun Aonghasa and the towering cliffs of Aran will never be forgotten. The local culture is quite different from that of the mainland, the archaeological heritage cannot be found elsewhere and the rich scenery is simply breathtaking

- Острова Аран изначально доведены до внимания мировой общественности в 1934 году основанный документальный фильм человек из Арана, эти острова были упоительный посетителей до сих пор. Это вкус из Ирландии, как это было раньше. Гэльский язык-первый язык, есть всего 12 000 жителей, и однажды на берег, вы будете чувствовать себя как будто вы находитесь в деформации времени. Есть три острова, самым крупным из которых является Инишмор", затем Инишмаан, и самый маленький-Inisheer. Дикий, продуваемый всеми ветрами, изрезанный, и совершенно уникальный, острова предлагают посетителям довольно, как никто другой. Однажды испытал, большой каменный Форт Дун Aonghasa и возвышающихся скал Аран никогда не будут забыты. Местная культура очень отличается от материковой, археологического наследия не может быть найден в другом месте и богатых пейзажей просто захватывает дух



# The Ring of Kerry



● If in Kerry, take the time to explore what is arguably Ireland's most scenic route, the Ring of Kerry (Iveragh Peninsula). Of course you can start anywhere along the way, however most set out from either **Kenmare** or **Killarney** ending, naturally enough, back in the same spot. The entire journey non-stop could take under three hours, but that's unlikely to happen. En-route there's a feast of jaw-dropping Atlantic Ocean views, stunning islands to visit, wild sweeping mountains, and many picturesque villages. This area of astounding natural beauty boasts a range of outdoor pursuits including golf, water sports on pristine beaches, cycling, walking, horse-riding, and terrific freshwater fishing and deep-sea angling. For history enthusiasts, there are Ogham Stones, Iron Age forts, and ancient monasteries, all set against a canvas of striking landscapes.

● Если в Керри, не торопитесь, чтобы исследовать то, что является, пожалуй, наиболее живописный маршрут Ирландия, кольцо Керри (полуостров Iveragh). Конечно вы можете начать в любом месте по пути, однако большинство из ни Кенмэр или Килларни, заканчивающийся, естественно, обратно в том же месте. За всю дорогу нон-стоп может занять до трех часов, но это вряд ли произойдет. На маршруте есть праздник потрясающим видом на Атлантический океан, потрясающие острова, чтобы посетить, дикие размашистые горы, и множество живописных деревень. Этот уголок удивительной природной красотой может похвастаться широким спектром возможностей активного отдыха на свежем воздухе, включая гольф, водные виды спорта на чистейших пляжах, Велоспорт, прогулки, верховая езда, и потрясающий пресноводная рыбалка, глубоководная рыбалка. Для любителей истории, есть Огам камни, форты железного века, и древние монастыри, все упирается в холст живописными пейзажами.



# The Rock of Cashel





● Ireland's most visited heritage site, the Rock of Cashel, stars in countless images of the Emerald Isle. Queen Elizabeth II of Great Britain even visited by helicopter during her 2011 official tour of the country. Perched upon a limestone rock formation in the Golden Vale, this magnificent group of Medieval buildings includes the High Cross and Romanesque Chapel, the 12th-century round tower, a 15th-century castle, and a 13th-century Gothic cathedral. The restored Hall of the Vicars Choral is also among the structures. Tourist attractions include an audio-visual show and exhibitions. It's also said that this was once the seat of the High Kings of Munster prior to the Norman invasions.

● Ирландия-самые посещаемые наследия ЮНЕСКО, рок-оф-Кашел, звезды в бесчисленных образах Изумрудный Остров. Королева Великобритании Елизавета II даже посетил на вертолете во время ее 2011 официальный тур по стране. Взгроможденный на известняковой скалы в Золотая долина, эта великолепная группа средневековых зданий включает в себя большой крест и часовню в Романском стиле, построенный в 12 веке круглые башни, в замке 15 века, и 13-го века готический собор. Восстановленный зал Викариев хоровой также среди структур. Туристические достопримечательности включают аудио-визуальное шоу и выставок. Он также сказал, что когда-то это был резиденцией высоких королей Мюнстера до Норманнского нашествия.